
26. Statusorientering om Lokaludvalgets egne projekter (2010-20135)

INDSTILLING OG Beslutning 

Formanden indstiller til Brønshøj-Husum Lokaludvalg, 

at Lokaludvalget tager orienteringen til efterretning.1.

Problemstilling

Under dette punkt vil tovholdere for Lokaludvalgets egne projekter på mødet orientere om status:

EnergiCenter Voldparken

Områdefornyelse Husum

Bellahøjmarken

Belysning/tryghed

Bellahøj Friluftsscene

2700Kulturdag

Bydelsplan

KulturNord (herunder Pilegården og Rytterskoleteam)

Miljøprojekter 

Gavlmalerier

Sikker By

bilag

Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 25.10.2012

EnergiCenter Voldparken
" Frivilligcenteret havde officiel åbning til Frivillig Fredag den 28. september, hvor 150 kom og 
havde en god fest. 
" IF Stadion træner Meltin kåret som årets frivillige københavner.
" De to bestyrelser for den socialøkonomiske virksomhed og udviklingsforeningen holder 
fælles seminar den 29. oktober. 
Områdefornyelse Husum



" Husum Bypark: Arkitekternes første udkast til skitseplan har været forelagt borgergruppen, 
og arkitekterne arbejder videre med kommentarer herfra. Det endelige udkast til skitseforslag ligger 
færdigt i februar 2013. 
" Husumparken: Bevillingen på 10 mio er frigivet, og kunstgræsbanen er under forberedelse. 
Det afklares pt. hvorvidt de to foreslåede bevægelsesstier kan integreres i projektet.
" Husum Skole: Der arbejdes på et sikker-skolevejsprojekt, som bl.a. indebærer nogle pullerter 
i vejbanen, som spærrer for trafik om morgenen. Der er også dialog med de tilstødende 
boligforeninger. Ang. etablering af en bibliotkesfilial på skolen, ser mulighederne gode ud. 
Bellahøjmarken
Der arbejdes stadig på et revideret skitseprojekt, som inkluderer input fra borgerinddragelsesforløbet 
i foråret. Næste møde er den 7. nov.
Belysning/tryghed
" Der er kommet et par emner mere i belysningskataloget. Københavns Kommune har stor 
opmærksomhed på planen, men der ikke kommet penge i budget 2013.
" Der er opsat farvede filtre på træerne i Husum.
Bellahøj Friluftsscene
" Forretningsudvalget foreslår, at Lokaludvalget  overvejer at bruge restpuljemidler på 
etablering af el ved friluftsscenen 
" Cirkus Panik satte deres store scenetelt på friluftscenen den 10. oktober som demonstration 
på, hvilke muligheder der er i det store telt. Det så godt ud!
" Lokaludvalget har fået kontakt til Martin Dyrby, som har en lang historie og stor viden om 
Friluftsscenen. Dialogen fortsætter i Kulturudvalget.

KulturNord 
Café Glad overtager cafeen i Pilegården som forpagter pr. 1. nov.

Miljøprojekter 
Der var et indslag TV2Lorry den 10. oktober om forureningen i Utterslev Mose

Gavlmalerier
Der afholdes infomøde for gavlejere den 13. nov 

Sikker By
Ernst Sørensen har været til møde i sikker-by-netværket, og kunne herfra fortælle, at de 
boligsociale områder får ekstra støtte i form af en social vicevært; at der er kommet penge i budget 
2013 til en sikker-by-pakke, som bl.a. omfatter en fortsættelse og udvidelse af Tingbjerg 
Partnerskab; at Vanløse har gode erfaringer med en fritidsjobordning koordineret af en boligsocial 
helhedsplan; at Østerbro har gode erfaringer med musikundervisning i skolerne, som munder ud i en 
koncert i DR's koncertsal; at der skal igangsættes en undersøgelse om beskyttelsespenge; at der i 
netværket er blevet drøftet problematikker omkring hash; og at alle opfordres til at kontakte Din 
Betjent, hvis der er noget at være utryg over.




